

# Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö

## Styrelsemöte 2014-12-04

Adress: Hemma hos Lennart Kjellman

Styrelsemöte nr 8, VÅ 2014/2015

Datum: 2014-12-04

Tid: 17.59–20.37

Närvarande: Gabriella Molinder (Ordf), Aisan Rasouli (Ledamot), Helena Falk (Kommunikationsansvarig), Kajsa Lundgren (PAS), Emma Hedman (Blivande Mottagningsansvarig), Lennart Kjellman (SNO), Fanny Ahlberg (sekreterare), Amanda Sievers (Mottagningsansvarig), Oskar Giesecke (Vice ordf)

### 1. Mötet öppnas

Mötet förklarades öppnat kl. 17.59 av mötesordförande Gabriella.

### 2. Justerare väljs

Mötet beslutade

**att** välja Lennart och Helena till justerare.

### 3. Fastställande av dagordningen

Aisan yrkar på att lägga till punkten "sektionens ägodelar".

Mötet beslutade

**att** lägga till punkten "sektionens ägodelar" som ny punkt 11.

Mötet beslutade

**att anta** dagordningen med ovan nämnd ändring.

### 4. Adjungeringar

Mötet beslutade

**att** ge Emma Hedman yttranderätt.

## 5. Infopunkt

Lennart har fått reda på att projektet som handlar om att skicka hem studenter till sin hemstad, som studienämnden har fått pengar för, inte får genomföras på sektionnivå enligt KTH. Det handlar om kring 24000 kr som studienämnden inte vet vad de ska göra med. Lennart och Kajsa ska försöka prata med kansliet.

Gabriella informerar om att en ny ordförande för THS har valts, men att posten CFU lyses igen. Sista ansökan till den är 7:e december. THS har valt årets lärare, som blev Mats Viklund. En ATEC-undersökning ska göras, vilken ska undersöka vilka företag som är intressanta för oss studenter. Nästa vecka är det Nobel, och nobel night cap. Sektionen kommer inte få några biljetter till sittningen. Däremot finns tio eftersläppsbiljetter som alla sektioner får dela på. Dessa kommer lottas ut bland de som anmält intresse. I vår kommer THS cocktailparty att äga rum för alla förtroendevalda. Antingen den 25/4 eller den 28/3.

## 6. CLW:s tröjor

Frida har lämnat in en äskan på 4270 kr till tröjor för CLW-marskalkerna.

Mötet beslutade

**att**            **anta** äskan från Frida.

## 7. Förslag från NLG rörande nämndens ekonomi

Mötet beslutade

**att**            bordlägga punkten.

## 8. Information rörande motion angående fanan

Diskussion kring huruvida en professionell ska vara med och designa fanan som sektionen ska köpa. Fortsatt diskussion kommer att ske i frågan.

## 9. Förtroendegasque

Vill vi göra en förtroendegasque? Och i sådant fall, vill någon arrangera den? Diskussion kring vilka som gasquen ska rikta sig till. Mötet är positiva till att ha en gasque. Fanny, Oskar och Helena är intresserade av att hjälpas åt att arrangera den.

## 10. Datum för vårterminen

Det kommer troligtvis att bli tre SM under nästa termin.

Mötet beslutade

**att** bestämma datumen 23/2 för SM5, 16/4 för SM6 och 29/4 för SM7.

## 11. Sektionens ägodelar

Aisan och Oskar har sammanställt ett dokument som heter "Styrdokument om sektionens ägodelar". Detta dokument ger riktlinjer om hur uthyrning och utlåning av sektionens ägodelar ska hanteras. I nuläget omfattar det kameran och blockrockern. Diskussion kring hur ersättning vid skada av ägodelarna ska hanteras. Förslagsvis ska kameran inte lånas ut till sektionsmedlemmar privat. Däremot får den lånas ut till nämnder och föreningar i sektionssyfte. Amanda tar ansvar för att skriva till i dokumentet vad som gäller för nämndernas ägodelar.

Mötet beslutade

**att** **Inte** hyra/låna ut kameran till andra än sektionens nämnder och föreningar i sektionssyfte.

## 12. Diskussion: Överlämning

Diskussion kring hur överlämningen är idag och hur den kan förbättras i framtiden. Fortsatt diskussion kring om man ska göra om verksamhetsåret, så att hälften av styrelsen sitter på verksamhetsår och hälften sitter på kalenderår.

## 13. Övrigt

Vill styrelsen skicka julkort till de andra sektionerna? Mötet ställer sig positiva till förslaget och förslagsvis görs detta på styrelsens julmys den 15/12.

Förslagsvis ska styrelsen bjuda in fler nämnder till styrelsemötena, då jämlikhetsnämnden var väldigt positiva till sin inbjudan.

## 14. Mötets avslutande

Mötet förklarades avslutat av Gabriella kl. 20.37

Härmed intygas att följande personer har korrekturläst protokollet från detta möte:

---

Mötesordförande, Gabriella Molinder

Sekreterare, Fanny Ahlberg

---

Justerare, Lennart Kjellman

---

Justerare, Helena Falk